
 Recreatie Zaalvoetbal Heemskerk 
 
 
      

VERSLAG JAARVERGADERING 20 NOVEMBER 2017 
 
 
Aanwezig Bestuur: Gert-Jan van der Poel, Banc van Hooff, Serge Perquin, Hans de Ruijter,  
Ad van der Werff, Cor Bommer.  
Aanwezigen: Er waren 25 teams aanwezig, vertegenwoordigd door 31 leden, er waren 4 
scheidsrechters aanwezig.  
 
1. Opening en vaststellen agenda 

• De voorzitter opent de vergadering, en heet de aanwezigen van harte welkom.  

• Er zijn geen aanvulling op de agenda. 
 
2. Mededelingen  

• Er is afmelding ontvangen van 9 teams: Makiki, BFF Trading, de Maerten, Bruisschaart, Bier 
en Pizza, VP-Nos, TST, Fysio Westertuinen en MFA. Tevens is er afbericht van 1 
scheidsrechter (Arthur) en ons erelid, Piet van der Wind. 

• Er zijn verder geen mededelingen. 
 
3. Bestuurszaken 
 

Korte samenvatting van het vorige seizoen 

• We hebben vorig seizoen wederom een goed jaar gehad met onze vereniging (seizoen 31). 
De kampioenen waren deels al vroeg bekend, maar ook op de laatste speelavond werd nog 
om de 1e plek gespeeld.  

• 1 Team is gestopt (Pizza Service) en daarvan zijn enkele spelers overgestapt naar een ander 
team wat nog spelers zocht. Een nieuw team is ingestroomd in de woensdag 2 competitie 
onder de naam: Meesters en Juffen. 

• We hebben op dit moment nog steeds een wachtlijst. Er staan nu 8 teams op. 

• Het aantal scheidsrechters is constant gebleven. Gelukkig zijn de gezondheidsproblemen van 
Ad overwonnen en zijn we weer op sterkte. 

• Er zijn enkele boetes uitgedeeld, maar geen ernstige zaken naar voren gekomen in het 
afgelopen seizoen. De sportiviteit staat natuurlijk voorop en laten we dat ook zo houden. 

• De nieuwe website is in gebruik genomen en functioneert (naar weten van het bestuur) tot 
dusver goed. 

• Nav de jaarvergadering is er een vraag gesteld aan de teamleiders over het wel of niet vaker 
houden van een barbecue/afsluitingsavond. Hierop zijn vrijwel geen reacties gekomen en de 
conclusie van het bestuur is dat hier geen behoefte aan is. 

• Nav de jaarvergadering is er overleg geweest met 2 teamleiders (Rob Meijland en Jos 
Limmen) over de mogelijkheden van een “veteranen”-competitie en mogelijke andere indeling 
van de poules. Dit onderwerp staat nu op de agenda. 

 
4. Notulen vorige vergadering  

• De notulen van de vorige vergadering worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
5. Jaarrekening afgelopen seizoen  

• De Penningmeester, Serge Perquin, licht de cijfers toe.  

• Het afgelopen jaar hebben we een positief saldo van € 114,-, waar een klein verlies was 
begroot.  

• Het eigen vermogen is gestegen naar € 1.784,-, wat voldoende is. 

• Wie een verdere toelichting wil kan altijd contact opnemen met Serge Perquin. 
 
6. Verslag kascontrole  

• De kascontrolecommissie, bestaande uit Gerard Dam en Jos Bruins, heeft de boeken 
gecontroleerd. Gerard licht de bevindingen toe aan de leden.  



• De commissie constateert dat het boekjaar correct is verlopen en vraagt de vergadering 
decharge te verlenen. De leden stemmen hiermee in.  

 
 
7 Verkiezing kascontrolecommissie  

• Gerard Dam en Jos Bruins lid van de kascommissie.  

• John Pals meldt zich aan als reserve lid. Welkom bij de kascommissie, John.  
 
8. Begroting nieuwe seizoen 

• Voor het volgende seizoen valt weer een verhoging te verwachten van de grootste 
kostenpost: de zaalhuur. Om het eigen vermogen op peil te houden, moet de contributie 
worden verhoogd met € 10,- per team.  

• Het voorstel voor deze verhoging wordt voorgelegd aan de leden en zij stemmen hiermee in. 
 
9. Indeling competitie 

• Aan de leden is een stuk verstuurd met daarin een tweetal mogelijkheden voor een gewijzigde 
indeling. Het doel hiervan is om iets te doen aan de gesignaleerde niveauverschillen. Deze 
verschillen zijn het meest zichtbaar in de Woensdag-competitie. We willen vasthouden aan de 
vaste speelavond, omdat dat de kracht van de RZH is. 

• Na een goede discussie over voor- en nadelen wordt er gestemd over de volgende 
mogelijkheden: 

o Optie 1: niets wijzigen 
o Optie 2: 2x een halve competitie met promotie/degradatie 
o Optie 3: herverdelen naar 3 poules 

• De meerderheid van de aanwezigen stemt voor optie 1. Het besluit is dus om niets te wijzigen. 
 
10. Aanvulling reglement 

• Aan de leden is een stuk verstuurd met daarop de aanpassing van de promotie en degradatie. 
In het overleg ontstaat een discussie over de voor- en nadelen, die leidt tot een een drietal 
keuzes waarover wordt gestemd: 

o Optie 1: nr 13 en 14 uit poule 1 degraderen en nr 1 en 2 uit poule 2 promoveren. 
Promotie degradatie is verplicht. 

o Optie 2: nr 13 en 14 uit poule 1 degraderen en nr 1 en 2 uit poule 2 promoveren. Op 
vrijwillige basis kan worden afgeweken als teams overeenstemming hierover hebben. 
Als een team in Woensdag 1 stopt wordt dit aangevuld vanuit Woensdag 2 (huidige 
situatie). 

o Optie 3: nr 13 en 14 uit poule 1 degraderen en nr 1 en 2 uit poule 2 promoveren. Op 
vrijwillige basis kan worden afgeweken als teams overeenstemming hierover hebben. 
Als een team in Woensdag 1 stopt blijft een extra team in Woensdag 1 en degradeert 
dan niet. 

• De meerderheid van de aanwezigen stemt voor optie 3. Het reglement wordt met deze 
regeling aangepast. 
 

11. Rondvraag.  

• Mart Beentjes: De tijdwaarnemers zijn te vaak niet bezig met hun rol maar met de mobiele 
telefoon en soms is het een te grote groep.  
Antwoord: er gaat een mail naar de teamleiders met de mededeling dat er maximaal 2 man 
mogen zitten en de taken worden nog een keers benadrukt. 

• René Dobbelaer: De wedstrijden (vooral de late wedstrijden)beginnen soms te vroeg als we 
nog niet klaar zijn.  
Antwoord: eerder beginnen mag alleen als de teams er klaar voor zijn (dit is 2 jaar terug ook 
besproken). Pas dan mag de klok aangezet worden. We nemen dit mee in de mail over de 
tijdwaarneming. 

• John Pals: teams komen som met hele jonge en onbekende invallers, terwijl ze die niet nodig 
hebben. Kan er met pasjes gewerkt worden o.i.d?  
Antwoord: we gaan geen regels hiervoor opstellen, de vrijheid van invallers blijft zoals die is.  


